

活動消息
LATEST NEWS

16.9

東華三院文穎怡幼稚園 — 捐款人訪校 School Donor Visited TWGHs Ginny Man Kindergarten

在開學禮當天，學校捐款人全國人大代表暨庚子年主席文穎怡BBS太平紳士與主席兼校監鄧明慧女士一同主持剪綵及舞龍點睛儀式，並送贈文武廟出品的「文昌筆」予每位學生，寓意文思暢順，學業進步。

At the Orientation Ceremony, school donor Ms. Ginny MAN, BBS, JP, Deputy to the NPC cum Chairman 2020/2021, and Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman cum School Supervisor, presided over the ribbon-cutting and eye-dotting ceremonies. "Wenchang Pencils" from TWGHs Man Mo Temple were also distributed to every student as a token of blessings for their academic success.

東華三院文穎怡幼稚園於粉嶺正式投入服務。
TWGHs Ginny Man Kindergarten has been put into service in Fanling.



本院主席兼校監鄧明慧女士（中）、學校捐款人全國人大代表暨庚子年主席文穎怡BBS太平紳士（左二）、行政總監蘇祐安先生（右二）、東華三院文穎怡幼稚園校長高穎思女士（左一）及教育科代表一同到賀。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (centre), the Chairman cum School Supervisor, school donor Ms. Ginny MAN, BBS, JP (left 2), Deputy to the NPC cum Chairman 2020/2021, Mr. SU Yau On, Albert (right 2), Chief Executive, Ms. KO Wing Sze (left 1), Principal of TWGHs Ginny Man Kindergarten, and representatives of the Education Division celebrated the event together.

活動消息
LATEST NEWS

3.9

東華三院韋祥智紀念幼稚園 — 捐款人訪校 School Donor Visited TWGHs Wai Cheung Chi Memorial Kindergarten

東華三院韋祥智紀念幼稚園位於鑽石山，為學生提供愉快而充滿活力的學習環境。開學日當天，學校捐款人顧問局成員暨癸卯年主席韋浩文先生BBS伉儷到校祝賀，為新校師生打氣，與家長和學童一起迎接新學年。

Located in Diamond Hill, TWGHs Wai Cheung Chi Memorial Kindergarten is committed to providing a joyful and energetic learning environment. On the first school day, school donor Mr. WAI Ho Man, Herman, BBS, Advisory Board Member cum Chairman 2023/2024, and his spouse, visited the School to congratulate and encourage the staff and students, and joined the parents and children in welcoming the new academic year.



本院向學生送贈文武廟出品的「文昌筆」，以祝福他們學業進步。
"Wenchang Pencils" from TWGHs Man Mo Temple were distributed to every student as a token of blessings for their academic success.



本院主席兼校監鄧明慧女士（右四）、學校捐款人顧問局成員暨癸卯年主席韋浩文先生BBS伉儷（右五及左二）、行政總監蘇祐安先生（右三）、東華三院韋祥智紀念幼稚園校長黃瓊珊女士（右一）及教育科代表一同到賀。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 4), the Chairman cum School Supervisor, school donor Mr. WAI Ho Man, Herman, BBS (right 5), Advisory Board Member cum Chairman 2023/2024, and his spouse (left 2), Mr. SU Yau On, Albert (right 3), Chief Executive, Ms. WONG Pui Shan (right 1), Principal of TWGHs Wai Cheung Chi Memorial Kindergarten, and representatives of the Education Division celebrated the event together.

籌募活動
FUND RAISING

8.8

本院感謝善長余慕蓮女士捐贈物業 TWGHs' Gratitude to Ms. YU Mo Lin for Property Donation

資深演員余慕蓮女士安排於百年歸老後將自住物業遺贈予本院作慈善用途，造福社會。鄧明慧主席代表董事局向她致謝，感謝其慷慨支持。

Ms. YU Mo Lin, a veteran actress, has arranged a planned donation of her residence to TWGHs after her demise. Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman, conveyed her heartfelt appreciation to Ms. YU on behalf of the Board for Ms. YU's generous support.



鄧明慧主席（左二）及行政總監蘇祐安先生（右二）致送紀念品予余慕蓮女士（中），並與友好安德尊先生（左一）及米雪女士（右一）合照。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 2), the Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (right 2), Chief Executive, presented a souvenir to Ms. YU Mo Lin (centre), and took a group photo with her and her friends Mr. Anderson JUN (left 1) and Ms. Michelle YIM (right 1).